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PROTOKÓŁ  Nr X/2015 

sesji Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytej w dniu 21 grudnia 2015 r. 

 

Obrady sesji otworzyła i przewodniczyła Teresa Waszczenko, Wiceprzewodnicząca Rady. 

Poinformował, że przebieg sesji jest rejestrowany elektronicznie. 

Przywitała wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Rada obrady rozpoczęła o godzinie 14:00, zakończyła o godz.1610. 

Teresa Waszczenko, Wiceprzewodnicząca Rady stwierdziła kworum i poinformowała, że w 

obradach udział bierze 12 radnych, na ustawowy stan 15 radnych. Nieobecni radni Roman 

Dorniak, Jarosław Auguścik oraz Iwona Osowska. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach sesji uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz, Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy oraz sołtysi sołectw Gminy 

Golczewo. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca obrad stwierdziła kworum  

i poinformowała, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przedstawił porządek obrad. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo 

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

4. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2016-2022. 

7. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Golczewskiej Spółdzielni Socjalnej. 

8. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2016 r. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności w 

okresie między sesjami Rady. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

12. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wniósł o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

utworzenia Golczewskiej Spółdzielni Socjalnej i o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości oraz projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłaty targowej. 
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Przewodnicząca obrad, wniosła o rozszerzenie porządku obrad o Rozpatrzenie pisma w sprawie 

uznania za skargę w pkt 10. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie utworzenia Golczewskiej Spółdzielni Socjalnej 12 glosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości 12 glosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie opłaty targowej 12 glosami „za”. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła wniosek Przewodniczącej obrad 12 glosami „za”. 

 

Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Interpelacje i wnioski radnych. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo 

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

4. Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Golczewo na lata 2016-2022. 

7. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2016 r. 

8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

10. Rozpatrzenie pisma w sprawie uznania za skargę. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonanych czynności  

w okresie między sesjami Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

14. Zapytania, oświadczenia i komunikaty. 

15. Zakończenie obrad. 

 

W wyniku jawnego głosowania 12 głosami „za” Rada przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

W wyniku jawnego głosowania radni przyjęli protokół z poprzedniej sesji 12 głosami „za”. 

 

Ad.2 Interpelacje i wnioski radnych. 
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o godz. 14:20 radny Jarosław Auguścik dołączył do obrad. 

 

Radni nie wnieśli interpelacji i wniosków. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo 

w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz powiedział, że w związku z rozpoczęciem nowej kadencji organów 

jednostek samorządu terytorialnego, od której uzależniony jest okres pełnienia funkcji przez 

Delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania, koniecznym jest wybór 

Delegata Gminy Golczewo do tego Stowarzyszenia. Dotychczasowym delegatem Gminy 

Golczewo była osoba sprawująca funkcję organu wykonawczego. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/92/2015 
w sprawie wyboru Delegata reprezentującego Gminę Golczewo w Stowarzyszeniu Gmin Polskich 

Euroregionu Pomerania, 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/92/2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Wyjaśniła, że uchwała 

powoduje zwiększenie planowanych dochodów i wydatków budżetu Gminy o kwotę 130 000,00 

zł. Zmiany w planowanych dochodach to zmniejszenie o 100 000,00 zł dochodów z tytułu 

sprzedaży nieruchomości, zwiększenie o 100 000,00 zł planowanych wpływów z tytułu podatku 

od nieruchomości od osób prawnych, zmniejszenie dochodów związanych z opłatą eksploatacyjną 
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o 18 354,28 zł, zmniejszenie planowanych udziałów gminy z tytułu podatku dochodowego od 

osób prawnych o kwotę 30 000,00 zł, zwiększenie o 137 316,00 zł części oświatowej subwencji 

ogólnej dla gminy, uzyskanie środków z tytułu realizacji funduszu sołeckiego za 2014 r. w 

wysokości 56 488,28 zł, zwiększenie o kwotę 30 000,00 zł w wyniku wykonania usług przez 

Zespół Szkół Publicznych w Golczewie w zakresie zakwaterowania i wyżywienia dzieci i 

młodzieży w okresie wakacyjnym, zmniejszenie planowanych w roku bieżącym wpływów z tytułu 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi o 45 450,00 zł. Zmiany w planowanych 

wydatkach obejmują przeniesienie kwoty 5 000,00 zł na wydatki związane z wydawaniem decyzji 

celu publicznego oraz warunków zabudowy i zagospodarowania terenu, zwiększenie o kwotę 50 

000,00 zł wydatków w dziale 801 Oświata i wychowanie dla Zespołu Szkół Publicznych w 

Golczewie 30 000,00 zł w związku z większymi niż planowano zakupami artykułów 

spożywczych, wydatków na zakup energii elektrycznej, wody i środków czystości, Szkoły 

Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej 20 000,00 zł w tym: na wynagrodzenia i pochodne 10 

000,00 zł oraz wydatki rzeczowe m.in. zakup węgla, usługi dowozu uczniów 10 000,00 zł, 

zwiększenie o 25 000,00 zł wydatków na utrzymanie czystości w gminie, zwiększenie środków 

na realizację robót publicznych o 55 000,00 zł, w tym na wynagrodzenia i pochodne 27 000,00 zł, 

pozostałe wydatki rzeczowe 28 000,00 zł, przeniesienie wydatków związanych z obsługą 

finansowo-księgową Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Sosnowicach w wysokości 31 

380,00 zł. przesunięcie kwoty 3 185,05 zł z wydatków bieżących na wydatki majątkowe z 

przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę świetlicy w Wołowcu. 
 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/93/2015 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2015 r., 13 głosami „za”.  

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/93/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Budżet Gminy 
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Golczewo na 2016 rok opracowany został w oparciu o aktualnie obowiązujące przepisy prawne, 

wynikające z ustawy o samorządzie gminnym i ustawy o finansach publicznych. Dochody gminy 

ustalone zostały na podstawie prognozowanych wpływów z podatków i opłat lokalnych, 

planowanych dochodów gminy z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych i od osób prawnych oraz innych dochodów własnych, kalkulacji planowanej części 

subwencji ogólnej, przyjętej w projekcie ustawy budżetowej na 2016 r., przewidywanych dotacji 

celowych przekazywanych z budżetu państwa na zadania własne i zlecone, planowanych środków 

na dofinansowanie zadań własnych bieżących i inwestycyjnych pozyskanych z innych źródeł, 

planów i informacji finansowych uzyskanych od podległych jednostek organizacyjnych. Wstępne 

kwoty dotacji celowych dla gminy ustalone na podstawie rządowego projektu ustawy budżetowej 

na 2016 rok, określone zostały pismem Wojewody Zachodniopomorskiego i pismem Dyrektora 

Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Szczecinie, natomiast wysokość planowanych kwot 

subwencji: oświatowej, wyrównawczej i równoważącej oraz udziału w podatku dochodowym od 

osób fizycznych. Poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. Przedstawiła treść tej opinii. W imieniu burmistrza wniosła 

autopoprawkę. Są to uwagi zawarte w opinii RIO.  

 

Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował o inwestycjach, które rozpoczną się w 2016 r. na 

terenie gminy Golczewo. Planowane na 2016 rok dotacje celowe w ramach programów 

finansowanych z udziałem środków europejskich związane są z realizacją modernizacji drogi 

gminnej ul. Osiedle Robotnicze w Golczewie; termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w 

Golczewie; budowa instalacji fotowoltaicznej, termomodernizacja oraz wymiana instalacji c.o. i 

c.w.u. w Zespole Szkół Publicznych w Golczewie, termomodernizacja wraz ze zmianą systemu 

grzewczego Szkoły Podstawowej w Wysokiej Kamieńskiej. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod imienne głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

1) AUGUŚCIK Jarosław – „za” 

2) BEDNARZ  Danuta – „za” 

3) CABAN Tomasz Gabriel – „wstrzymał się” 

4) CIEŚLIKIEWICZ  Wanda – „za” 

5) GAJLUN Ireneusz Adam – „za” 

6) KŁYSEWICZ Radosław – „za” 
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7) LISZKA Ryszard – „za” 

8) MARKS  Jaromir – „za” 

9) PAKUŁA Waldemar Stanisław – „za” 

10) STĘPIEŃ Marcin – „za” 

11) URBANOWICZ Daniel – „za” 

12) WASZCZENKO  Teresa – „za” 

13) WAWRZYŃSKI Krzysztof – „za” 

 

W wyniku głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/94/2015 
w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Golczewo na rok 2016; 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/94/2015 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Golczewo na lata 2016-2022. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik gminy przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że uchwała 

została szczegółowo omówiona na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Poinformowała, że 

projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę obrachunkową w 

Szczecinie. Przedstawiła treść opinii. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/95/2015 
w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na lata 2016-

2022; 13 głosami „za”. 
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Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/95/2015 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 

2016 r. 

 

Teresa Waszczenko, przewodnicząca obrad w imieniu przewodniczącego Rady przedstawiła 

projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/96/2015 
w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Golczewie na 2016 r.; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/96/2015 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy poinformowała, że RIO w Szczecinie zwróciła uwagę na 

zapis § 1 pkt 11, w którym brakuje słów „od gruntów” i wniosła o uzupełnienie zapisu. 

 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/97/2015 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 13 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/97/2015 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

 

Barbara Deszyńska, skarbnik Gminy poinformowała, że RIO w Szczecinie wniosła o zmianę 

zapisu § 1 w brzmieniu „Wprowadza się opłatę targową i ustala się dzienną stawkę opłaty 

targowej” ponieważ ustawodawca dał możliwość zdecydowania przez radę gminy czy opłata 

targowa będzie wprowadzona czy nie. 
 

Przewodnicząca obrad otworzyła dyskusję. 

Poprosiła przewodniczących poszczególnych Komisji o przedstawienie zajętego stanowiska. 

 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca obrad poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła uchwałę 

Nr X/98/2015 
zmieniający uchwałę w sprawie opłaty targowej; 13 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr X/98/2015 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 14:58,  

o godz. 15:14 wznowiono obrady 

 

o godz. 15:14 radny Jarosław Auguścik opuścił obrady Rady 

 

Ad. 10. Rozpatrzenie pisma w sprawie uznania za skargę. 

 

Teresa Waszczenko, przewodnicząca obrad poinformowała, że streść skargi została przedstawiona 

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rady. Rada musi podjąć decyzję czy pismo jest skargą czy nie. 

 

Edward Żurawski sołtys Sołectwa Kretlewo poprosił o przybliżenie tematu. 

 

Przewodnicząca obrad poprosiła kierownika Zakładu Usług Publicznych o przedstawienie tematu. 

 

Marek Maślak, kierownik Zakładu Usług Publicznych w Golczewie przedstawił sprawę. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie czy pismo jest skargą. 

 

Rada Miejska w Golczewie uznała, że przedstawione pismo nie jest skargą głosując 12 „przeciw” 

uznaniu pisma za skargę. 

 

Pismo nie zostało uznane za skargę. 

 

Ad. 11. Sprawozdanie Burmistrza Golczewa z działalności między sesjami. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza, powiedział, że w większości spotkań sam brał udział i 

poprosił o pytania. 

 

Ryszard Liszka, radny zapytał o dyrektora GOKiSu oraz o kopalnie kruszywa w Wysokiej 

Kamieńskiej. 

 

Zastępca burmistrza przedstawił panią Agatę Grzybowską pełniącą obowiązki dyrektora GOKiS. 

 

Agata Grzybowska powiedziała, że ma zamiar zrealizować wiele projektów z zakresu kultury i ma 

nadzieję na pomoc i wsparcie ze strony radnych. 

 

Edward Żurawski zapytał o spotkanie w Mechowie dotyczące budowy farmy drobiu. 

 

Lech Ferdynus, zastępca burmistrza poinformował, że w zebraniu wzięło udział wielu 

mieszkańców Mechowa i obecni też byli radni. W spotkaniu udział wziął również inwestor który 

wyjaśnił wątpliwości dotyczące inwestycji. 

 

W wyniku jawnego głosowania Rada Miejska w Golczewie przyjęła sprawozdanie Burmistrza 

Golczewa z działalności między sesjami 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
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Ad. 12 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Golczewie z wykonywanych 

czynności między sesjami Rady 

 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że przewodniczący Rady wykonywał rutynowe czynności 

związane z pełnioną funkcją.  

 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz odpowiedział na interpelację złożoną przez radnego Romana 

Dorniaka. Powiedział, że pismem z dnia 17.11.2015 r. Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna Strefa 

Ekonomiczna S.A. poinformowała o tym, że przesłała kompletny wniosek Gminy Golczewo o 

objęcie terenów gminnych statusem specjalnej strefy ekonomicznej do Ministerstwa Gospodarki. 

Aktualnie Ministerstwo Gospodarki weryfikuje wniosek zarządu K-S SSE S.A. o zmianę granic 

strefy, między innymi o objęcie terenów gminnych w Golczewie statusem specjalnej strefy 

ekonomicznej w celu przedłożenia do dalszych prac legislacyjnych projektu rozporządzenia Rady 

Ministrów zmieniającego granice Kostrzyńsko-Słubickiej SSE. Gmina Golczewo kilkakrotnie 

monitowała sytuację w Kostrzyńsko-Słubickiej SSE. Na tym rola Gminy musiała się skończyć. 

Gmina nie jest stronną dla Ministerstwa Gospodarki. Gmina Golczewo zawarła z 

Inwestorem  firmą  Conspol sp. z o. o. porozumienie dotyczące uzbrojenia ww. terenów w 

odpowiednią infrastrukturę. W porozumieniu  inwestor zobowiązał się, że w ciągu roku od daty 

objęcia tych nieruchomości statusem SSE wybuduje odpowiednią infrastrukturę. 

Gmina Golczewo posiada 2 uchwalone miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, w 

których tereny przeznaczone są pod budowę farm wiatrowych. Uchwalenie planu kończy 

procedurę na szczeblu gminy, po czym inwestor występuje o pozwolenie na budowę do Starosty 

Kamieńskiego. Pierwszy z planów został uchwalony w 2010 r. i do dnia dzisiejszego gmina nie 

została powiadomiona przez Starostę Kamieńskiego o wydaniu decyzji zatwierdzającej projekt 

budowlany i udzieleniu pozwolenia na budowę. Drugi z planów został uchwalony w 2014 r. 

(obowiązuje od styczniu 2015 r.) i gmina otrzymała w dniu 27.11.2015 r. decyzję Starosty 

Kamieńskiego nr 467/2015 z dnia 9.11.2015 r. zatwierdzającą projekt budowlany i udzielającą 

pozwolenia na budowę dla inwestora na budowę Farmy Wiatrowej Kłęby w gminie Golczewo – 

zespół 3 szt. wież wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. W pierwszym przypadku 

opóźnienia omówione zostaną na spotkaniu z inwestorem 16 grudnia br. W drugim przypadku 

opóźnienia wynikają – wg inwestora – ze zbyt długiego okresu oczekiwania na pozwolenie na 

budowę od Starostwa w Kamieniu Pom. (wniosek złożony w sierpniu, decyzja uprawomocnia się 

dopiero 21 grudnia). Wg mnie firma nie mogła znaleźć odpowiednich śmigieł. W przypadku 

drugim inwestor, z którym miałem spotkanie w czwartek 17 grudnia, sytuacja jest nieco 

trudniejsza, albowiem inwestor ma problemy z uzyskaniem przyłącza. 

Zgodnie z art. 6 listu intencyjnego z dnia 15 września 2014 r. inwestor, czyli Conpol Sweden Sp. 

z o.o. dokona finansowego wsparcia gminy w wysokości 120.000,00 zł w terminie 14 dni po 

ustanowieniu w należytej formie specjalnej strefy ekonomicznej na przeznaczonej na ten cel 

działce. Dlatego też do chwili obecnej nie wpłynęły żadne kwoty wskazane w podpisanym liście 

intencyjnym. Przedstawiciele Farmy Wiatrowej Kłęby podczas rozmów dotyczących planowanej 

inwestycji wskazywali na możliwość przekazania środków w formie darowizny na rzecz gminy. 

Potwierdzili to na posiedzeniach komisji i sesji Rady Miejskiej w Golczewie m. in. w dniach  

1 marca 2012 r. oraz 14 maja 2014 r. Proponowana kwota wsparcia to 200.000 zł obejmowałaby 

dofinansowanie do utworzenia ścieżki rowerowej po kolei wąskotorowej oraz na inne potrzeby 



11 

 

gminy. Wskazane środki zgodnie ze złożonymi deklaracjami będą przekazane po wejściu na plac 

budowy przez inwestora. 

Gmina Golczewo wcześniej wielokrotnie podejmowała próby ustalenia terminu spotkania, jednak 

druga strona nie wykazała zainteresowania. Spotkanie odbyło się i ustalono pewne ramy. Padły z 

obu stron pewne zobowiązania o których jeszcze nie chce informować. 

 

Ad. 14 Zapytania, oświadczenia i komunikaty 

 

Danuta Bednarz, radna zwróciła uwagę, że w Kozielicach na cmentarzu leży od dawna sterta liści 

i nie ma kto tego posprzątać. 

 

Andrzej Danieluk, burmistrz wyjaśnił że rolą zarządcy jest utrzymanie porządku na terenie 

cmentarza. Poinformował również, że w tej sprawie była interwencja w Zakładzie usług 

Komunalnych w Nowogardzie, który odbiera odpady z gminy. 

 

Teresa Waszczenko, przewodnicząca obrad wniosła o uzupełnienie oświetlenia na deptaku i przy 

siłowni. Zwróciła również uwagę na blaszany garaż na Osiedlu Zdrojowym. 

 

Andrzej Danieluk odpowiedział, że na siłowni nie ma oświetlenia w ogóle. Nie wie czy istnieje 

potrzeba. Czy ktoś chodzi tam wieczorem? Wcześniej był wniosek żeby wyłączyć światło na 

deptaku a teraz żeby włączyć. Nie ma możliwości żeby częściowo włączyć to oświetlenie.  

 

Jaromir Marks poparł wniosek radnej Waszczenko żeby chociaż do godziny 19 lub 20 świeciły się 

lampy na deptaku. 

 

Burmistrz, Andrzej Danieluk odniósł się do tematu garażu. Powiedział, że podpisał umowę 

dzierżawy do 2018 roku. Spróbuje to sprostować. Wyjaśni ten temat z pracownikiem. Zabrania w 

ogóle stawiania blaszaków w mieście. 

 

Roman Dorniak, przewodniczący Rady przypomniał wcześniejsze ustalenia, żeby radni 

przygotowywali pytania na posiedzenie Komisji i wtedy będą przekazywane burmistrzowi, żeby 

mógł przygotować odpowiedź na sesję. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad zamknął X sesję Rady 

Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

                     Protokołowała:       Przewodniczyła: 

 

    Podinspektor          Przewodnicząca obrad 

Magdalena Zając            Teresa Waszczenko 

 

        


